
Utrecht, 11 mei 2018 

Beste leden, 

Zoals waarschijnlijk wel bekend, treden Geurt van de Wal en Marcel Scholten per komend seizoen af 
als bestuurslid. De eerdere oproepen via de Balans en persoonlijke benadering hebben enkele namen 
opgeleverd van mensen die serieus nadenken over een rol in het bestuur. Via deze brief brengen we 
het nogmaals onder ieders aandacht, opdat we niemand missen die wellicht belangstelling heeft. 
Ook zoeken we mensen voor een indeelpoule voor de interne competitie en voor de digiborden. Dit 
lichten we hieronder toe. 

Het bestuur 
Het bestuur bestaat op dit moment uit Geurt van de Wal (voorzitter), Pieter Bakker (secretaris), 
Victor van Bergenhenegouwen (penningmeester), Henk van Lingen (wedstrijdleider intern), Marcel 
Scholten (wedstrijdleider extern) en Hendrik Aldenberg (materiaalcommissaris). We vergaderen als 
bestuur zo’n vijf 5 keer per seizoen en verdelen onderling de taken. Als bestuurslid heb je dus de 
ruimte om de dingen die je leuk en belangrijk vindt naar je toe te trekken. Het bestuurswerk kost 
natuurlijk wel wat tijd, maar over het algemeen is de tijdsinvestering beperkt. 

Als je nadenkt over een bestuursfunctie en vragen hebt, spreek dan zeker even een van de 
bestuursleden aan om meer informatie te vragen.  

Indeelpoule 
Het bestuur denkt er over om per komend seizoen te gaan werken met een ‘indeelpoule’. Het 
indelen van de interne competitie komt nu vooral neer op Henk en die geeft aan dat hij behoefte 
heeft aan meer vrijheid. In de indeelpoule komen meerdere leden die bij toerbeurt de interne 
indelen. Er blijft wel één wedstrijdleider intern, die zitting heeft in het bestuur en die uiteindelijk 
verantwoordelijk is voor de interne competitie. Als je belangstelling hebt om bijvoorbeeld eens per 
maand de interne te draaien, vraag dan aan Henk van Lingen om meer informatie.  

Digiborden 
Tenslotte zijn we op zoek naar leden die willen meehelpen met het opbouwen en bedienen van de 
digiborden. We willen de inzet van de digiborden op de clubavond graag zo veel mogelijk stimuleren, 
dus dan is het fijn als er meerdere mensen zijn, die er mee kunnen werken. Het mooiste is het als er 
in elk extern team iemand zit die de borden kan bedienen. Er wordt gewerkt aan het optimaliseren 
van de hard- en software en het opstellen van een nieuwe handleiding. Voor meer informatie 
hierover kun je je het beste wenden tot Henk van Lingen of Hendrik Aldenberg.  

 

Met vriendelijke groet, 
namens het bestuur,  

 

Geurt van de Wal, voorzitter 
Pieter Bakker, secretaris 


